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Nowy kontrakt dla Daniele De Rossiego to wciąż temat numer jeden jeśli

chodzi o Romę. Obydwie strony chcą podpisać nową umowę, aczkolwiek

wszystko wydłuża się coraz bardziej w czasie. Między innymi o kontrakcie

De Rossiego mówił w wywiadzie TeleRadioStereo były dyrektor Romy, Gian

Paolo Montali.

 

- Po wyjeździe do Napoli, w porozumieniu z Rosellą Sensi, rozmawiałem z De Rossim

o kontrakcie i wyraził on całkowitą dostępność do pozostania. To bezsprzecznie

delikatna sprawa. Przyznam, że De Rossi jest moim słabym punktem, gdyż mam dla

niego niesamowity szacunek. Negocjacje poszły do przodu w najlepszy ze

sposobów. Sprawa De Rossiego została również przedstawiona przez Rosellę Sensi

uwadze nowego kierownictwa. Zrobiliśmy podstawę do odnowienia umowy, potem

opuściłem Romę i z zewnątrz, nie mogę wiedzieć, co się stało. Prawdopodobnie w

tym momencie, po zmianie właścicieli nastąpiło zatrzymanie. Czytałem niedawne

wypowiedzi kierownictwa, według którego porozumienie jest blisko.
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